
Referat DDK bestyrelsesmøde d. 19-8-2024 kl. 17.00 

 

Onlinemøde 
Deltagere: Hanne, Madlen, Charlotte Lene 

Valg af ordstyrer: Lene 

Valg af referent: Lene 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden er godkendt. 
 

2. Indkommen post 
Madlen er blevet kontaktet af Norsk Dobermann klub med en forespørgsel om Dansk Dobermann Klub 
kunne være interesseret i at lave en ny titeludstilling i samarbejde med Norge og Sverige. De 3 lande 
skal skiftes til at afholde udstillingen. Der skal ingen krav være til at kunne vinde titlen. Bestyrelsen 
arbejder videre med projektet og Madlen aftaler et møde med Norges Dobermann Klub. 
 
Hanne har modtaget mail fra Janne Wærum angående dommerskifte til DM og det er ændret på 
hundeweb og hjemmesiden. Janne Wærum har ligeledes spurgt om dispensation for en deltager til DM 
som stiller udenfor konkurrencen, dispensation er givet. 

3. Danske Bank 
Charlotte afventer at få adgang til banken. 
 

4. IDC VM 
Lene ønsker at der bruges Danmarks bedste figuranter og sporlæggere til IDC VM og de skal snart 
bookes. Charlotte har haft taget kontakt til Søren Petersen vedr. bruttotrupgruppen. 

5. Gram Slot 
Bestyrelsen afventer de sidste aftaler med slottet, efter Hanne og Lenes besøg med hotelchefen d 2/8, 
hvor vi fik en rundvisning dernede.  
Dem som sidder i bestyrelsen, har overnatning på slottet til IDC, hvis de ikke sidder i bs til IDC så har de 
mod betaling stadig deres booking af overnatningen. 
IDC Show og VM-logoer er godkendt af bestyrelsen, der er lige et par småjusteringer. 
 

6. National udstilling i 2025 
Madlen og Hanne afventer svar fra DKK om klubben kan få lov til at afholde en National udstilling for 
gruppe 2 og 9 i 2025. 
 

7. Hjemmesiden-Anders 
Charlotte har talt med Anders om, at der under medlemskab betaling på hjemmesiden, er noget som 
skal ændres. Charlotte aftaler ændringen med Anders. 
 

8. Medlemslisten 
Medlemslisten er blevet opdateret, der er 108 medlemmer, alle medlemmer modtager en mail med nyt 
medlemsnummer. 
 

9. DDK Prøver i 2025  
Arrangeres på koordineringsmødet, Charlotte kontakter grupperne på mail med nogle forslag, da der 
sikkert er nogle som gerne vil stille inden IDC VM i 2026. 
 

10. Cuppen fremadrettet 
Der var kun 3 tilmeldte i dette års cup. Bs talte om at vi vil prøve at få et samarbejde op med Rottweiler 



klubben om et fælles arrangement, da næste års Dommer Anton Spindler også dømmer Rottweiler. 
Hanne kontakter Rottweiler klubben. 
 

11. EVT 
Charlotte bestiller prøvebøger.  
Lene kontakter Billige Hundebure og får lavet en aftale færdig med dem ang. rabatter hos dem. 
Koordineringsmødet planlægges d. 3 nov i år. 
 

 

 


